



GFS Language Consultants Limited



## TAKING CARE OF ALL YOUR COMMUNICATION NEEDS 企業傳訊 盡應所需

Since 1997, GFS has been providing professional language and communication services tailored to the needs of corporate clients in Hong Kong and other parts of the world. Staffed by a group of professional writers, translators, editors and interpreters, all with extensive experience in various specialized fields, GFS ensures that each job is done to the full satisfaction of our clients.

自1997年以來，GFS一直為香港以至世界各地企業客戶提供度身訂造的專業語言及傳訊服務。GFS擁有專業的撰稿、翻譯、編輯、傳譯人員，於各專門範疇經驗豐富，務求圓滿完成客戶所託付的每份工作。

*Proxy statement*

# SERVICES 服務

Heeding the caveat “the devil is in the details”, we deliver highly refined and polished works with minute attention to detail and in the exact manner as customers may require. With a firm commitment to quality, we have developed long-term relationships with various Fortune Global 500 corporations and blue chip companies in Hong Kong over the years. Each year, we are entrusted with language services involving:

GFS 深明「差之毫釐，謬以千里」，因而注重細節、精雕細琢、一絲不苟，切合客戶需求。多年來，憑藉對品質的專注不移，GFS 與不少《財富》500大企業、本港藍籌公司建立起長期業務往來，每年受託處理的語文相關工作包括：

Annual reports  
年度報告

Various internal documents  
各種內部文件

Interim reports  
中期報告

Marketing brochures  
宣傳小冊子

Financial statements  
財務報表

Proofreading / Editing  
校對／編輯文件

Sustainability reports  
可持續發展報告

Corporate brochures  
企業小冊子

Press releases  
新聞稿

GFS is part of the INTLINGO Group, an alliance of four member companies with operations in mainland China and Hong Kong, each with unique strengths and extensive experiences in specialized areas of language service to generate competitive advantages in cost and quality for the benefit of clients.

Please contact us for all your language enquiries. The professional help you need is just one call away.

GFS 為國際語文控股有限公司 (INTLINGO集團) 旗下公司。集團旗下包括四間翻譯公司，在中國內地及香港設有多個辦事處，在專業語文服務領域各具所長，而且經驗豐富，無論在成本及質素上均擁有競爭優勢，惠及客戶。

如有任何關於語文服務的查詢，歡迎與我們聯絡。我們的專業團隊樂意隨時為您效勞。

**GFS** GFS Language Consultants Limited



852-2566 2224



852-2566 0255



[gfs@gfslang.com.hk](mailto:gfs@gfslang.com.hk)



[www.intLingogroup.com](http://www.intLingogroup.com)



Unit 307, 3/F, Global Gateway Tower,  
63 Wing Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong  
香港九龍長沙灣永康街63號Global Gateway Tower三樓307室